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Nieuwsbrief	Gemeentebelangen	Pijnacker-
Nootdorp/April	2019

	
Agenda
Raadsvergaderingen:
9	mei	2019	beeldvormend
16	mei		2019	oordeelsvormend
22	mei	2019	oordeelsvormend	(	woensdag!)
29	mei	2019	besluitvormend	(	woensdag!)

Fractievergaderingen:
6,	13,	20	en	27	mei	2019	in	de	fractiekamer	van	het	Bestuurscentrum	te
Pijnacker.

Strategische	agenda	MRDH
Bianca	van	Petegem	gaf	in	de	oordeelsvormende	vergadering	van	11	april	de
volgende	reactie:
Bijna	twee	jaar	geleden	speelde	in	onze	gemeente	een	besluit	over	het	wel	of
niet	realiseren	van	een	keervoorziening	voor	de	randstadrail.	Onze	raad	heeft
toen	in	de	zienswijze	naar	de	MRDH	opgenomen	dat	wij	alleen	akkoord	zouden
gaan	met	een	keervoorziening	als	er	over	de	gehele	metrolijn	geluidwerende
voorzieningen	zouden	worden	genomen	op	plekken	waar	dat	nodig	was.
Ook	was	de	raad,	op	een	voorstel	van	Gemeentebelangen,	D66,	CDA	en	LPN,
in	meerderheid	voor	het	onderzoeken	van	mogelijkheden	voor	nachtelijk
openbaar	vervoer.	Dit	is	toen	ingebracht	in	het	concept	vervoersplan	van	de
MRDH.
Uiteindelijk	heeft	het	college	toen	(per	brief	van	september	2017,	17INT09346)
afwijzend	gereageerd	op	een	voorstel	van	de	MRDH	om	onderzoek	te	doen
naar	de	nachtmetro	in	de	regio.		Bij	dat	onderzoek	zouden	dan	ook	metingen
gedaan	worden	naar	geluidsoverlast		in	plaats	van	met	berekeningen	zoals	nu
vaak	het	geval	is.	En	dat	voor	een	bedrag	van	circa	6000	euro.
Gemeentebelangen	vond	en	vindt	dit	een	gemiste	kans.	Onze	gemeente	was
toen	spelbreker	bij	het	onderzoeken	van	deze	serieuze	optie.
Vorige	week	heeft	onze	fractie	vragen	gesteld	over	de	onderzoeken	die	in	het
kader	van	de	strategische	agenda	worden	gedaan	naar	openbaarvervoer
mogelijkheden.	De	wethouder	zei	toen	dat	de	geluidwerende	voorzieningen	nog
steeds	getroffen	worden	als	er	‘werk	met	werk’	wordt	gemaakt.
Onze	fractie	ziet	dit	niet	terug	in	de	stukken	van	de	MRDH,	sterker	nog...wij	zien
verder	ook	niets	terug	over	het	verder	verhogen	van	de	frequentie	op	de
metrolijn.	De	aanleg	van	de	keervoorziening	helpt	alleen	de	inwoners	die	van
Pijnacker	Zuid	naar	Rotterdam	willen	maar	niet	alle	mensen	die	zich	nu
dagelijks	in	de	metro	naar	Den	Haag	proppen.
	De	komende	jaren	gaan	alle	gemeenten	die	grenzen	aan	de	Randstadrail,
groeien	in	inwoneraantal	en	zal	de	drukte	op	de	Randstadrail	alleen	maar
verder	toenemen.
Gemeentebelangen	kijkt	liever	vooruit	in	plaats	van	achteraf	te	repareren	en
zou	graag	de	zienswijze	naar	de	MRDH	hierop	aangepast	zien	en	zal	daarvoor
met	een	voorstel	komen.
Het	door	Gemeentebelangen	ingediende	amendement	werd	tijdens	de
besluitvormende	vergadering	van	17	april	aangenomen.	

Speelruimteplan
Carla	Bok	zei	hier	in	de	oordeelsvormende	vergadering	van	11	april	het
volgende	over:
De	fractie	van	Gemeentebelangen	is	zeer	positief	over	het	voorliggende
plan.	Bij	de	realisatie	van	een	groot	aantal	speelplekken	wordt	goed	gekeken
naar	de	leeftijdscategorie	van	de	kinderen	in	de	omgeving	en	de	wensen	van
de	bewoners.
Graag	zien	we	bij	de	realisatie	van	de	outdoor	workoutplekken	dat	er
voldoende	afvalbakken	worden	geplaatst	en	dat	er	dan	het	liefst	de
zogenaamde	korven	aangezien	de	oudere	jeugd	nogal	moeite	heeft	met	het
gebruiken	van	een	reguliere	afvalbak	en	hopelijk	wel	de	korven	weten	te
bereiken.
We	zijn	heel	enthousiast	over	het	plaatsen	van	de	watertappunten,	we	zien
ook	dat	er	bij	de	Sportlaan	veel	gebruik	van	wordt	gemaakt	en	zijn	benieuwd
waar	de	overige	watertappunten	gaan	komen.
Verder	blijven	we	het	raar	vinden	dat	de	kosten	achteraf	worden	afgewogen
bij	de	Kadernota	2019.
Dat	zou	in	ieder	geval	bij	de	halfjaarlijkse	behandeling	moeten	zijn.
De	Kadernota	kijkt	immers	vooruit	naar	2020.	Het	voorstel	werd	op	17	april
door	de	gehele	raad	aangenomen.
	
	
	
	

	

Reconstructie
Kruithuisplein
Ina	mantjes	zei	hier	in	de
oordeelsvormende	vergadering	van	11
april	het	volgende	over:
Dank	aan	het	college	voor	de	snelle
beantwoording	van	de	vragen	die	onze
fractie	had	gesteld,	met	betrekking	tot
het	plaatsen	van	kleine	windturbines	in
de	Energy	In	het	ontwerp
bestemmingsplan	Reconstructie
Kruithuisplein/Raad	van	Ruyven.
Onze	fractie	is	uiteraard	blij	met	de
reconstructie	van	de	weg,	maar	heeft
nog	enkele	voorbehouden.
Uit	de	beantwoording	van	de	vragen
blijkt	dat	de	energetische	winst	van	de
turbines	relatief	laag	is.	Onze	fractie	is
daarom	niet	overtuigd	van	het	nut	en	de
noodzaak	om	de	vier	turbines	juist
achter	een	woonwijk	te	gaan	plaatsen,
ook	al	geeft	de	leverancier	aan	dat	de
molens	niet	meer	lawaai	maken	dan	de
wind.	Maar	alles	telt	op	tot	een	aantal
decibel,	juist	omdat	het	aan	een	weg	ligt.
De	energy	wall	is	er	nu	juist	om	het
geluid	tegen	te	houden,	en	niet	om	extra
te	gaan	produceren.		
Daarbuiten	vragen	wij	ons	af	of	deze
turbines	ook	als	een	soort	van
gehaktmolen	fungeren	voor	vogels,
vleermuizen	en	insecten.	Is	daar	meer
over	bekend?
We	zijn	ook	benieuwd	naar	de	reacties
van	de	omwonenden	tijdens	de
bijeenkomst	van	5	maart	jl.	Wat	waren
de	reacties?
Het	feit	dat	de	provincie	zich	slechts
oriënteert	op	een
hinderbelevingsonderzoek	vinden	wij	te
mager.	De	pilot	duurt	twee	jaar.	Wat
gebeurt	er	als	er	al	snel	blijkt	dat	de
hinder	als	groot	wordt	ervaren?	Welke
garanties	geeft	de	provincie.	Eigenlijk	is
het	onze	fractie	niet	duidelijk	waarom	er
een	pilot	moet	zijn	aan	een	woonwijk	als
er	nog	zoveel	onzekerheden	zijn.
Verder	merkt	onze	fractie	op	dat	de
overlast	het	zgn.	geluidslek	bij	de
fietstunnel	in	dit	bestemmingsplan	niet
wordt	opgelost.	De	ophoging	heeft
onvoldoende	resultaat	gehad.	We
zouden	graag	een	bevestiging	willen
zien	dat	de	wegbeheerder,	de	provincie
ZH,	de	nodige	maatregelen	neemt	om
het	lek	te	dichten	en	zo	nodig
aanvullende	maatregelen	neemt	om	de
problemen	op	te	lossen.	De	toezegging
dat	het	bekeken	wordt,	vindt	onze	fractie
wederom	te	dun.
Verder	zijn	we	benieuwd	welke
inspanningen	het	college	heeft	verricht
om	meer	aandacht	te	krijgen	bij	de
MRDH	om	een	bushalte	te	realiseren	bij
de	fietstunnel.
Een	amendement	van	Gemeente-
belangen	waarin	werd	aangegeven	dat
de	procedures	niet	goed	waren	verlopen
en	de	bewoners	onvoldoende	waren
betrokken	kreeg	geen	steun	van	de
andere	partijen	in	de	raad.
	
	

Algemene	Leden-
vergadering	23	mei
Op	donderdag	23	mei	2019	(	er	is	dan
geen	raadsvergadering)	wordt	de
Algemene	Ledenvergadering	van
Gemeentebelangen	gehouden,	vanaf
20.00	uur	in	de	fractiekamer	op	de
parterre	in	het	Bestuurscentrum	in
Pijnacker.	Alle	leden	worden	uitgenodigd
om	hierbij	aanwezig	te	zijn.	De	agenda
wordt	begin	mei	aan	de	leden
toegezonden.	Het	bestuur	verwacht	u
allen	te	ontmoeten	om	23	mei	a.s.!
Noteer	deze	datum	alvast	in	uw
agenda!

Casaschool	uit
verzamelplan
In	het	verzamelplan	dat	in	de
oordeelsvormende	raadsvergadering	van
11	april	werd	behandeld	stond	de
nieuwbouw	van	de	Casaschool	vermeld.
Deze	nieuwbouw	zou	in	de	Koningshof
moeten	komen.
Het	onderwerp	trok	veel	belangstelling
van	de	buurtbewoners	en	andere
belangstellenden,	gezien	de	druk	bezette
publieke	tribune.
Insprekers	gingen	in	op	de
verkeersproblemen	op	de	nieuwe	locatie
en	de	onwenselijkheid	van	nieuwbouw	op
die	plek.
Bernard	Minderhoud	vroeg	zich,	evenals
Eerlijk	Alternatief,	af	of	dit	voorstel	wel	in
een	verzamelplan	thuishoorde	en	niet
apart	behandeld	moet	worden	door	de
raad.
Tijdens	de	vergadering	bleek	dat
meerdere	partijen	hiervoor	voelden	en
een	gezamenlijk	amendement	op	dit	punt
wilden	indienen.
De	wethouder	gaf	aan	dat	de	raad	in	2016
had	besloten	om	nieuwbouwplannen	van
scholen	te	ondersteunen.	Zij	gaf
nadrukkelijk	aan	dat	zij	het	plan	voor
inspraak	wilde	openstellen	en	dat	de
gemeente	nog	druk	in	overleg	is	met
bewoners	en	belanghebbenden.
De	verkeersafwikkeling	moet	nog	worden
onderbouwd,	volgens	de	wethouder.
Volgens	Bernard	Minderhoud	ligt	dit
plan	in	lijn	met	de	nieuwbouw	van	de	Jan
Janssenhal	en	de	Regenboogschool	in
Nootdorp.	Daar	hebben	we	als	raad	een
aparte	startnotie	voor	gemaakt.	Dat
rechtvaardigt	in	onze	ogen	ook	een	eigen
bestemmingsplanwijziging	voor	dit	traject.
Eerlijk	Alternatief	heeft	een	motie
ingediend	om	dit	onderdeel	uit	het
verzamelplan	te	halen	en	apart	te
behandelen.	Deze	motie	werd	tijdens	de
Raad	van	17	april	met	een	meerderheid
van	stemmen	aangenomen,
medeondertekend	door
Gemeentebelangen.
	

Prettige	Paasdagen!
Bestuur	en	Fractie	van	Gemeente-
belangen	wensen	u	Prettige	Paasdagen!

Colofon
De	nieuwsbrief		verschijnt	maandelijks	na	de
besluitvormende	vergadering	in	de	Raad.
Eindredactie:	Kees	Jongh,
e-mail:	k.jongh@gbpn.nl
Nadere	info:	www.gbpn.nl

Doe	mee!
Als	vrijwilliger

Als	lid
Als	donateur

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	nieuwsbrief@gbpn.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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